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Odpowiedź na interpelację nr INT.7.0003-0071 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację nr INT.7.0003-0071 z dnia 

20 lutego 2025 r. w sprawie budowy dwóch chodników w Gminie 

Sośnicowice: 

- ul. Raciborska (DW 919) od skrzyżowania z ul. Gimnazjalną 

do istniejącego chodnika, 

- ul. Kozielska (DW 408) od skrzyżowania z ul. Powstańców 

do końca zabudowań, 

informuję, że na odcinku DW 919 istnieje jednostronny chodnik 

i nie planuje się budowy chodnika po drugiej stronie drogi.  

 

Odnosząc się do propozycji budowy chodnika przy DW 408 

informuję, iż  mając na uwadze rosnące koszty realizacji zadań 

drogowych w pierwszej kolejności niezbędne jest zabezpieczenie 

środków finansowych na zadania już realizowane w szczególności 

te, które uzyskały dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych. Wobec 

powyższego obecnie nie jest możliwa realizacja ww. zadnia 

z budżetu Województwa Śląskiego.   

Proponowane rozpoczęcie prac związanych z opracowaniem 

projektu chodnika (ze 100 % refundacją kosztów przez Gminę),  

nie daje gwarancji przystąpienia do realizacji robót budowlanych  

dla ww. zadania. 

  

Jednak ze względu na to, iż realizacja przedmiotowego zadania jest 
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istotna dla społeczności lokalnej będziemy czynić starania w celu wygospodarowania 

środków finansowych w budżecie Województwa Śląskiego na zgłoszone przez pana 

Radnego przedsięwzięcie. W tym celu proszę, aby Gmina przedstawiła koncepcję budowy 

chodnika wraz z rozpoznaniem możliwości nabycia niezbędnych pod inwestycję 

nieruchomości na drodze cywilnoprawnej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: Adresat, 

(do wiadomości) kopia a/a 


